



Die internationale Studenten-Firma SpeakEasy© lädt Sie ein, an unserer

3. Jahresausstellung

teilzunehmen. Mitglieder der Firma, die zugleich Studenten und Studentinnen im Kurs German 320 –

Deutsch für Beruf und Arbeitswelt sind,

- zeigen die jetzige Produktreihe der Firma – deren Herstellung, Anwendung und Vermarktung (kurze dramatische Aufführung der talentierten SpeakEasy™ - Schauspielertruppe!)
- berichten über die Entstehung, Entwicklung und Zukunft der Firma
- zeigen zwei neue Produktideen.

- Unsere Gäste werden auch gebeten, ihre Meinungen zur Entwicklung der Firma zu äußern und bei der Bewertung der einzelnen Vorträge zu helfen.
- Wenn es die Zeit erlaubt, gibt es auch einen Vortrag über Team-orientierte Pädagogik und Schüler- und Studentenfirmer in den USA und Deutschland.

Getränke und internationale Nachtische werden angeboten.

Preise werden verlost – SpeakEasy™ T-Shirts und eine 16MB USB Schlüsselring-Speicherung!

**Tag: 09 Juni 2003 (Montag) • Zeit: 12.30-14.00 Uhr
Ort: Neuberger Hall 446**

weitere Auskünfte: www.cosmolingua.pdx.edu/speakeasy



The International Student-Run Company SpeakEasy™ invites you to participate in our

3rd Annual Company Exposition & New-Product Rollout

Members of the company, who are also students in the course German 320 – German for Business and Professional Life will

- show the company's current product line – its production, use and marketing (with a short performance by the very talented SpeakEasy™ Acting Troupe!)
- report about the conception, development and future of the company
- show two new product concepts

- Our guests will also be invited to express their views about the development of the company and help with the evaluation of the individual presentations.
- If time allows there will also be a short presentation about Team-Based Learning and school- and student-run companies in the US and Germany.

Beverages and international desserts will be served. Drawing for door prizes – SpeakEasy@ T-Shirts and a 16MB keyring USB memory stick!

**Day: 9 June 2003 (Monday) • Time: 12:30-2:00pm
Place: Neuberger Hall 446**

further info: www.cosmolingua.pdx.edu/speakeasy

pic & website i nfo